



萬兆豐國際證券有限公司
Marigold International Securities Limited

綜合戶口資料更改書
Account Particulars Change Form

僅供現有客戶使用: For Existing Customers Only **不適用於取消戶口Not Applicable for Cancellation of Account**

申請日期Application Date: _____

戶口名稱Account Name:	戶口號碼Account No.:
Please choose the suitable account below. 請選擇欲要更改詳情戶口種類。	
☐ 全部戶口All Account(s)	☐ 股票Stock
☐ 商品Commodities	
經紀名稱A.E. Name:	經紀編號 A.E. No.:

A.更新郵寄地址/住址Changing Mailing/ Residential Address
原有郵寄地址Current Mailing Address:
新郵寄地址New Mailing Address (備註:如以傳真或電郵形式遞交申請, 需附上最近三個月內的住址證明Note: An Address proof issued within 3 months is required if apply by fax ore-mail)

B.更新電郵地址Changing Current E-mail Address
原有電郵地址Current E-mail Address:
新電郵地址New E-mail Address:

C.更新銀行入賬戶口Changing Current Bank Account Detail
原有銀行入賬戶口Current Bank Account Detail:
新銀行入賬戶口New Bank Account Detail

D.其他更改Other Changes
原本詳情Current Detail:
新詳情New Detail:

本人/吾等確認I/We acknowledge that:

1. 本綜合戶口資料更改書所載之個人資料僅用作更改戶口資料之用途。所有客戶個人資料均會根據本公司客戶協議中的個人資料收集聲明來處理。

The Personal data herein shall be used for processing your application for change of account particular. Handling of personal data will be in accordance with the Company's Personal information Collection Statement, as stated in the Client Agreement Provided upon account opening.

2. 萬兆豐國際證券有限公司於收妥閣下之申請表後14個工作天內以書面形式確認閣下之申請, 若客戶之申請不被接納其客戶主任會以電話形式通知閣下。

Marigold International Securities Limited shall confirm your application by written notice or your Account Executive will inform you of our refusal thereof via telephone no later than 14 working days after receipt of it.

3. 載於本客戶資料表中的資料是真實及準確, 除非萬兆豐國際證券有限公司收到更改資料的書面通知, 萬兆豐國際證券有限公司有權為任何目的信賴這些資料。萬兆豐國際證券有限公司已獲得客戶授權可隨時聯絡任何人, 包括客戶的銀行, 經紀或任何信用調查機構, 藉以核實本客戶綜合戶口資料更改書中所提供的資料。

The information contained in this Account Particular Change Form is true and accurate. Marigold International Securities Limited is entitled to rely fully on such information for all purposes, unless it receives notice in writing of any change. Marigold International Securities Limited is authorized at any time to contact anyone, including Client's banks, brokers, or any credit agency, for the purpose of verifying the information provided on this Form.

個人/主要帳戶持有人簽署 Individual/Primary Joint Holder's Signature:	聯名帳戶第二持有人簽署 Secondary Joint Account Holder's Signature:
---	---

(只供本行使用Office Use Only)

批核Approval:		
職員姓名Name of Staff:	職員簽署Signature:	職位Position:
完成更改日期Account Updated On:		
備註Remark:		